

Having trouble viewing this email? [Click here](#)



PRESS RELEASE

For Immediate Release

***Life After Law's recruitment expertise recognized with
Acquisition International 2013 Legal Award***



W I N N E R

Toronto (Ontario) December 17, 2013 - Acquisition International (AI) Magazine has published the winners of their 2013 Legal Awards.

We are honoured to announce that Life After Law was selected to receive the Acquisition International 2013 Legal Award: Lawyer's Choice for Alternative Recruitment. The award recognizes the outstanding achievements of individuals and companies within the legal sector. AI's Legal Awards identify success, innovation and ethics across international legal and business communities and recognize leaders in their respective fields. Recipients are nominated by their clients and their peers and featured in the latest edition of the magazine. Details can be viewed on their website : <http://www.acquisition-intl.com/index.php/awards-8/52-main-page-section/1028-new-awards-page>

About Life After Law

Providing creative and innovative recruitment to your organization, Life After Law is your best source for finding exceptional talent for all your corporate counsel, quasi-legal and executive roles. With offices in Toronto, Montréal and Vancouver, and a roster of candidates and clients across Canada and the U.S., Life After Law serves the national and international recruitment needs of a wide array of clients, from small and medium businesses to large multinational corporations, in a broad range of industries, including telecommunications, technology, insurance, finance, travel, life sciences, retail, real estate and aerospace.

For further information, please contact:

Randi Bean
(416) 789-1444 x 224
rbean@lifeafterlaw.com

Judy Kremer
1 (866) 227-1444 x 225
jkremer@lifeafterlaw.com

You can also visit our Web Site: www.lifeafterlaw.com



LEGAL | PROFESSIONAL | EXECUTIVE
SEARCH & RECRUITMENT

Canada's only National Recruitment Firm Dedicated to Placing Top Legal Talent in Corporate Counsel, Quasi-Legal, and Executive Roles

-30-

###

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

Le Magazine Acquisition International 2013 reconnaît l'expertise de la firme Recrutement Life After Law en recrutement

Toronto (Ontario) le 17 décembre 2013 - Les éditeurs du Magazine Acquisition International (AI) ont publiés les noms des récipiendaires de leurs prix juridiques 2013.

Nous avons l'honneur d'annoncer que Recrutement Life After Law est récipiendaire du prix Acquisition International 2013 Legal Award, décerné sous le thème : « Lawyer's Choice : Alternative Recruitment ». Le prix honore les individus et les entreprises qui ont fait preuve de leadership dans le domaine juridique. Les prix de AI ont pour objet d'identifier le succès, l'innovation et l'éthique parmi les communautés internationales juridiques et professionnels. Les récipiendaires sont reconnus comme des modèles à émuler au sein de leur profession et de la communauté. Ils sont mis en candidature par leurs pairs et leurs clients. La liste des gagnants est reproduite dans le dernier numéro du magazine et les détails sont disponibles sur leur site Web : <http://www.acquisition-intl.com/index.php/awards-8/52-main-page-section/1028-new-awards-page>

Profil de Life After Law

Recrutement Life After Law procure un service de recrutement créatif et innovant aux entreprises et constitue la source la plus fiable pour dénicher des talents exceptionnels susceptibles de combler des postes de conseillers juridiques, des emplois quasi-juridiques et des postes de cadres au sein de votre entreprise. Nos bureaux à Montréal, Toronto et Vancouver ainsi que notre réseau de candidats provenant de l'ensemble du Canada et des États-Unis, nous permettent de servir les besoins des clients sur la scène nationale et internationale, et dans des secteurs variés, incluant les télécommunications, les technologies, les assurances, les finances, les voyages, les sciences de la vie, la vente au détail, l'immobilier et l'aérospatiale.

Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec :

Randi Bean
(416) 789-1444 poste 224
rbean@lifeafterlaw.com

Judy Kremer
1 (866) 227-1444 poste 225
jkremer@lifeafterlaw.com

Nous vous invitons également à consulter notre site www.recrutementLAL.com

RECRUTEMENT



JURIDIQUE | PROFESSIONNEL | CADRE

La seule firme au Canada qui se consacre au recrutement de professionnels juridiques chevronnés dans des postes de conseillers juridiques à l'interne, des postes quasi-juridiques et des postes de cadre

-30-

###

[Forward this email](#)



This email was sent to jkremer@lifeafterlaw.com by jkremer@lifeafterlaw.com | [Update Profile/Email Address](#) | Instant removal with [SafeUnsubscribe™](#) | [Privacy Policy](#).

Recrutement Life After Law Inc. | 1000 de la Gauchetière Street West | Suite 2400 | Montréal | Quebec | H3B 4W5 | Canada